
Anonymizováno dle zákona č. 101/2000 Sb. o ochraně osobních údajů 

 Zápis   č. 13 
z veřejného zasedání Zastupitelstva města Hluk 

konaného dne 26.10.2016  
 

Přítomni:   17 
Omluveni:  Ing. František Dufka, Libor Plaček, Ing. Štěpán Mitáček, Radek Salanci 
                  

1. Zahájení 
a) ověřovatelé zápisu:  p.  Mgr. Milena Šimčíková a p. Julie Šuránková 

Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje ověřovatele zápisu  p.  Mgr. Milenu Šimčíkovou 
a p. Julii Šuránkovou. 
PRO:   17   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 13/2016/01 
Zastupitelstvo města schválilo ověřovatele zápisu  p.  Mgr. Milenu Šimčíkovou 
a p. Julii Šuránkovou. 

 
b) schválení programu: 

Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje program zasedání tak, jak byl zaslán všem 
zastupitelům, vyvěšen na úřední desce a webových stránkách města 
s doplněním bodu č. 6 „Zajištění vlastních zdrojů pro nákup hasičského 
dopravního automobilu“ a následným přečíslováním dalších bodů. 
PRO:    17   PROTI: 0  ZDRŽEL SE:       0 

Usnesení:  ZM 13/2016/02 
Zastupitelstvo města schválilo program zasedání tak, jak byl zaslán všem 
zastupitelům, vyvěšen na úřední desce a webových stránkách města 
s doplněním bodu č. 6 „Zajištění vlastních zdrojů pro nákup hasičského 
dopravního automobilu“ a následným přečíslováním dalších bodů. 

 
c) kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města konaného 

31.08.2016  
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu plnění usnesení ze zasedání 
zastupitelstva města konaného dne 31.08.2016 č. ZM 12/2016/01 – ZM 
12/2016/16.  
PRO:    17   PROTI: 0  ZDRŽEL SE:       0 

Usnesení:  ZM 13/2016/03 
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí kontrolu plnění usnesení ze zasedání 
zastupitelstva města konaného dne 31.08.2016 č. ZM 12/2016/01 – ZM 
12/2016/16.  

 
2. Územní plán Hluk 
Na minulém zastupitelstvu jsme odložili projednání pořízení Územního plánu 
Hluk.  V  měsíci  září  proběhlo  jednání  mezi  vedením  města a projektantem  
Ing. arch. Radoslavem Špokem za přítomnosti zástupců odboru výstavby 
Městského úřadu Hluk. Předmětem jednání bylo, zda lze pořídit změnu 
územního plánu nebo musíme pořídit nový územní plán. Dle projektanta, který 
současně platný Územní plán Hluk vytvořil, jsou možné obě varianty. Na 
základě cenové nabídky od Ing. arch. Radoslava Špoka by nový územní plán  
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stál 780.000,-Kč bez DPH a změna územního plánu by přišla na 390.000,-Kč 
bez DPH. Jak bylo uvedeno v minulé důvodové zprávě Městský úřad 
v Uherském Hradišti, odbor stavebního úřadu a životního prostředí, oddělení 
stavebního odboru a památkové péče nám stále doporučuje nezadávat změnu 
územního plánu, ale zadat pořízení nového územního plánu. Zastupitelstvo 
má tedy na výběr ze tří možností, jak může rozhodnout. První možnost je nový 
územní plán, druhá možnost je změna územního plánu a třetí možnost je do 
územního plánu vůbec nezasahovat a nechat jej beze změny. Rada města na 
svém jednání dne 05.10.2016 doporučila zastupitelstvu schválit změnu 
Územního plánu Hluk. Pokud se rozhodneme pro změnu, Zastupitelstvo 
města Hluk musí na základě ustanovení § 6 odst. 1) písmeno c) a odst. 5) 
písmeno a) a f) zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním 
řádu (stavební zákon) v aktuálním znění a ustanovení § 35 odst. 1) a § 84 
odst. 2) písmeno x)  zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení) v 
aktuálním znění musí schválit:  
1. pořízení změny Územního plánu Hluk 
2. podání žádosti o pořízení změny Územního plánu Hluk pořizovateli – Úřadu 
územního plánování MěÚ Uherské Hradiště 
3. určeného člena zastupitelstva pro pořízení změny Územního plánu Hluk. 
Toto jsou nezbytně nutné kroky, bez kterých plánovanou změnu Územního 
plánu Hluk nelze započat. Na dalších zastupitelstvech se již budeme věnovat 
jednotlivým změnám, které jsme si z větší části definovali na pracovním 
setkání dne 22.06.2016. K rozhodnutí zastupitelstva se bude vyjadřovat 
pořizovatel územního plánu. Ten může dát i negativní stanovisko a změnu 
nemusí doporučit např. vzhledem k rozsahu změn, které plánujeme. 
Mgr. Mitáček: na základě čeho rozhodla rada o změně územního plánu? 
Ing. Křižan: na základě jednání s projektantem Ing. Špokem a akceptuje cenu. 
Rada neakceptuje pořizovatele, který nám stále doporučuje pořízení nového 
územního plánu a může se vyjádřit i negativně. 
Mgr. Braunerová: co když nám pořizovatel změnu nedoporučí? 
Ing. Křižan: ze zákona máme pořizovatele ORP Uherské Hradiště, existuje i 
tzv. klouzavý pořizovatel, tzn., že garanta – pořizovatele si můžeme vzít např. 
z Prahy nebo to může být i jakýkoliv projektant, který má na územní plán 
odbornost. Záleží kolik by  nás to stálo peněz. 
Mgr. Michalčíková: jaká je časová platnost? 
Ing. Křižan: neomezená, ale během komplexních pozemkových úprav se 
budou dělat další změny. 
Ing. Nezhyba: kvůli čemu se mění územní plán? 
Ing. Křižan: na základě žádostí občanů a právnických subjektů o změny.  
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk na základě ustanovení § 6 odst. 1) písmeno c) a 
odst. 5) písmeno a) a f) zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a 
stavebním řádu (stavební zákon) v aktuálním znění a  ustanovení § 35 odst. 1) 
a § 84 odst. 2) písmeno x)  zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení) 
v aktuálním znění:  

I. schvaluje pořízení změny Územního plánu Hluk 
II. schvaluje podání žádosti o pořízení změny Územního plánu Hluk 

pořizovateli – Úřadu územního plánování Městského úřadu Uherské 
Hradiště 

III. stanovuje pana Ing. Martina Křižana určeným členem zastupitelstva pro 
pořízení změny Územního plánu Hluk. 

PRO:    17   PROTI: 0  ZDRŽEL SE:       0 
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Usnesení:  ZM 13/2016/04 
Zastupitelstvo města Hluk na základě ustanovení § 6 odst. 1) písmeno c) a 
odst. 5) písmeno a) a f) zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a 
stavebním řádu (stavební zákon) v aktuálním znění a  ustanovení § 35 odst. 1)  
a § 84 odst. 2) písmeno x)  zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení) 
v aktuálním znění:  

I. schválilo pořízení změny Územního plánu Hluk 
II. schválilo podání žádosti o pořízení změny Územního plánu Hluk 

pořizovateli – Úřadu územního plánování Městského úřadu Uherské 
Hradiště 

III. stanovilo pana Ing. Martina Křižana určeným členem zastupitelstva pro 
pořízení změny Územního plánu Hluk. 

 
3. Žádost o zařazení do seznamu nemovitostí dle Směrnice č. 1/2015 k 

příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového 
rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném 
území 
Žádost podali pan X.Y. a paní  X.Y. Stavební komise souhlasí se zařazením 
do Seznamu podpořitelných nemovitostí po doložení demoličního výměru.  
Rada města doporučuje zastupitelstvu města schválit zařazení žádosti pana 
X.Y. a paní X.Y. na výstavbu nového rodinného domu na místě po odstranění 
rodinného domu čp. 696 v ulici Hlavní, na pozemcích p.č. 869, 870/2, 871/2 a 
872/2 Hluk do Seznamu podpořitelných nemovitostí dle Směrnice č. 1/2015 
k příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového 
rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném území, 
neboť potřebný dokument žadatelé doložili. Žádost byla zaslána všem 
zastupitelům elektronicky. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje zařazení žádosti pana X.Y. a paní X.Y. na 
výstavbu nového rodinného domu na místě po odstranění rodinného domu čp. 
696 v ulici Hlavní, na pozemcích p.č. 869, 870/2, 871/2 a 872/2 Hluk do 
Seznamu podpořitelných nemovitostí dle Směrnice č. 1/2015 k příspěvku na 
rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či 
výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném území. 
PRO:    17   PROTI: 0  ZDRŽEL SE:       0 

Usnesení:  ZM 13/2016/05 
Zastupitelstvo města schválilo zařazení žádosti pana X.Y. a paní X.Y. na 
výstavbu nového rodinného domu na místě po odstranění rodinného domu čp. 
696 v ulici Hlavní, na pozemcích p.č. 869, 870/2, 871/2 a 872/2 Hluk do 
Seznamu podpořitelných nemovitostí dle Směrnice č. 1/2015 k příspěvku na 
rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či 
výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném území. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



-  4  - 
 

4. Žádost o poskytnutí finančního příspěvku dle Směrnice č. 1/2015 
k příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového 
rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již 
zasíťovaném území 

Žádost podala paní X.Y. Stavební komise doporučuje schválení finančního 
příspěvku. Rada města doporučuje zastupitelstvu schválit poskytnutí 
finančního příspěvku ve výši 90.000 Kč paní X.Y. na rekonstrukci rodinného 
domu čp. 438 v ulici Vyšehradská, Hluk dle Směrnice č. 1/2015 k příspěvku na 
rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či 
výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném území.  Žádost byla 
zaslána všem zastupitelům elektronicky. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí finančního příspěvku ve výši 90.000 
Kč paní X.Y. na rekonstrukci rodinného domu čp. 438 v ulici Vyšehradská, 
Hluk dle Směrnice č. 1/2015 k příspěvku na rekonstrukci, demolici s 
následnou výstavbou nového rodinného domu či výstavbu nového rodinného 
domu v již zasíťovaném území. 
PRO:    17   PROTI: 0  ZDRŽEL SE:       0 

Usnesení:  ZM 13/2016/06 
Zastupitelstvo města schválilo poskytnutí finančního příspěvku ve výši 90.000 
Kč paní X.Y. na rekonstrukci rodinného domu čp. 438 v ulici Vyšehradská, 
Hluk dle Směrnice č. 1/2015 k příspěvku na rekonstrukci, demolici s 
následnou výstavbou nového rodinného domu či výstavbu nového rodinného 
domu v již zasíťovaném území. 
 
5. Projednání závěrů ze zasedání finančního výboru 

Zápis z jednání finančního  výboru  konaného dne 21.10.2016 
 
AD 1) Čerpání rozpočtu za III. Q. 2016 
Zástupce městského úřadu paní Angerová seznámila podrobně členy 
finančního výboru s materiálem čerpání rozpočtu za III. Q. 2016, ke kterému 
nemá připomínek a bere tento materiál na vědomí. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí čerpání rozpočtu za III.Q. 2016. 
PRO:    17   PROTI: 0  ZDRŽEL SE:       0 

Usnesení:  ZM 13/2016/07 
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí čerpání rozpočtu za III.Q. 2016. 

 
AD 2) Rozpočtové opatření č. IV 
 

Příjmy -   rozpočet upravený                                                      79.640.000,--  

 

4111 Dotace KÚZK – volby     +       72.000,--  

6171 Místní správa      +     100.000,--   

1121 DPPO       +  1.020.000,-- 

 

                             = 80.832.000,-- 

 

Financování – rozpočet upravený                                          31.573.000,--  
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Výdaje – rozpočet upravený                                                 111.213.000,-- 

 

6115 Dotace KÚZK – volby     +         72.000,-- 

3723 Sběr a svoz ostatních odpadů    +       350.000,--    

3231 Základní umělecká škola    +         10.000,--  

3349 Hlucké noviny                                         +         40.000,-- 

3631 Veřejné osvětlení     +       700.000,--  

6409 Ostatní příspěvky, Mikroreg. Ostrožsko   +         20.000,--  

   

                                                                                                                =   112.405.000,-- 

 
Členové finančního výboru doporučují zastupitelstvu schválit  
rozpočtové opatření 2016 č. IV. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje IV. Rozpočtové opatření roku 2016: 
 
Příjmy -   rozpočet upravený                                                      79.640.000,--  

 

4111 Dotace KÚZK – volby     +       72.000,--  

6171 Místní správa      +     100.000,--   

1121 DPPO       +  1.020.000,-- 

                             = 80.832.000,-- 

 

Financování – rozpočet upravený                                          31.573.000,--  

 

Výdaje – rozpočet upravený                                                 111.213.000,-- 

 

6115 Dotace KÚZK – volby     +         72.000,-- 

3723 Sběr a svoz ostatních odpadů    +       350.000,--    

3231 Základní umělecká škola    +         10.000,--  

3349 Hlucké noviny                                          +         40.000,-- 

3631 Veřejné osvětlení     +       700.000,--  

6409 Ostatní příspěvky, Mikroreg. Ostrožsko   +         20.000,--  

   

                                                                                                               =   112.405.000,-- 

 
PRO:    17  PROTI: 0  ZDRŽEL SE:       0 

Usnesení:  ZM 13/2016/08 
Zastupitelstvo města schválilo IV. Rozpočtové opatření roku 2016: 
Příjmy -   rozpočet upravený                                                      79.640.000,--  

 

4111 Dotace KÚZK – volby     +       72.000,--  

6171 Místní správa      +     100.000,--   

1121 DPPO       +  1.020.000,-- 

                             = 80.832.000,-- 

 

Financování – rozpočet upravený                                          31.573.000,--  

 

Výdaje – rozpočet upravený                                                 111.213.000,-- 

6115 Dotace KÚZK – volby     +         72.000,-- 

3723 Sběr a svoz ostatních odpadů    +       350.000,--    

3231 Základní umělecká škola    +         10.000,--  

3349 Hlucké noviny                                           +         40.000,-- 

3631 Veřejné osvětlení     +       700.000,--  
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6409 Ostatní příspěvky, Mikroreg. Ostrožsko   +         20.000,--  

   

                                                                                                               =   112.405.000,-- 

 
 
AD 3) Řešení dluhu pana  X.Y. 
K řešení dluhu p. X.Y. finanční výbor zaujímá následující stanovisko a 
doporučujeme zastupitelstvu ke schválení: celkový dluh ve výši cca 20.000 Kč 
zatím neodepisovat a nadále pokračovat všemi dostupnými prostředky ve 
vymáhání. 
Ing. Křižan: rada města má právo odepsat dluh do výše 20 tis Kč. Protože je 
částka překročena, musí schválit zastupitelstvo města. Další vymáhání podle 
finančního výboru ponesou jen další finance. Považuji tuto variantu za 
vyhozené peníze a nikdy je od pana  X.Y.  nezískáme. 
Ing. Šimčík: pan  X.Y. není vůbec k nalezení, mám stejný názor na odpis 
dluhu. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje odpis dluhu pana X.Y. ve výši 1 688 Kč 
za nájemné z pronajatých pozemků v roce 2014 a dluhu ve výši 18 688  Kč 
za pronájem pozemků v roce 2015. 
PRO:    14   PROTI: 2  ZDRŽEL SE:       1 

Usnesení:  ZM 13/2016/09 
Zastupitelstvo města schválilo odpis dluhu pana X.Y. ve výši 1 688 Kč 
za nájemné z pronajatých pozemků v roce 2014 a dluhu ve výši 18 688 Kč 
za pronájem pozemků v roce 2015. 
 
AD 4) Kontrola pokladny 
Byla provedena fyzická kontrola pokladny a členové finančního výboru 
konstatují, že fyzický stav pokladny souhlasí s účetním. Rovněž pokladní 
doklady jsou vedeny v intencích zákona. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu pokladny městského úřadu. 
PRO:    17   PROTI: 0  ZDRŽEL SE:       0 

Usnesení:  ZM 13/2016/10 
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí kontrolu pokladny městského úřadu. 

 
6. Zajištění vlastních zdrojů pro nákup hasičského dopravního 

automobilu 
Hasiči více jak 3 roky žádají o dotaci na dopravní 9 místný automobil, který 
potřebují pro svůj výkon. Naskytla se situace, že můžeme získat dotaci ve 
výši 450 tis. Kč od Ministerstva vnitra ČR a 300 tis. Kč od Zlínského kraje. 
Auto by se pohybovalo v částce cca 970 tis. Kč. Příspěvek od Zlínského 
kraje se zahrnuje do vlastních zdrojů žadatele pro účely dotace. Je tedy 
potřeba schválit dofinancování. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje pořízení hasičského dopravního automobilu 
do výše cca 970 tis. Kč (z toho dotace Ministerstva vnitra ČR ve výši 450 
tis. Kč). Podíl vlastních zdrojů uhradíme z rozpočtu města roku 2017. 
PRO:    17   PROTI: 0  ZDRŽEL SE:       0 
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Usnesení:  ZM 13/2016/11 

Zastupitelstvo města schválilo pořízení hasičského dopravního automobilu 
do výše cca 970 tis. Kč (z toho dotace Ministerstva vnitra ČR ve výši 450 
tis. Kč). Podíl vlastních zdrojů uhradíme z rozpočtu města roku 2017. 

 
7. Informace o činnosti orgánů města a jiné 
 ZTV v ulici Nad Kaštancem – Ing. Křižan: v ulici Nad Kaštancem je 

položený vodovod a začala pokládka kanalizace. Do konce roku se dodělá 
kanál a napojení u mostu směrem ke školce. Další práce kvůli 
nestabilnímu počasí nezačnou. Mělo by dojít k odkupu pozemků, které 
slouží pro výstavbu kanalizace a sítí. Pokud se nachystají smlouvy, tak se 
na dalším zastupitelstvu schválí. Plán firmy je rozdělit práce na 3 roky, 
pokud půjde vše dobře, byly by hotové do poloviny příštího roku. 

 ZTV v ulici Pod Sádkama  - Ing. Šimčík: v ulici Pod Sádkama  je vše  
hotové, kromě vozovky. Příští týden začnou kopat cestu včetně obrub, 
letos bude hotová bez položení koberce. 
Ing. Křižan: zahrádkáři mají celkem vše zabezpečené, do výkopu bude 
vyvedena plastová trubka ven nad ZTV, aby mohli čerpat vodu.  
Zahrádkářská kolona může fungovat dál. Stále trvají na finančním 
ohodnocení zahrádkářské kolony ve výši cca 3 mil. Kč a mají za úkol si 
určit novou lokalitu. Jedna z možností je vybudování nové zahrádkářské 
kolony u Zemtechu, kde máme pozemky města pronajaté Blatelu a mohla 
by se jim určitá část vyčlenit. Byla domluvena další schůzka, která byla 
z důvodu nemoci jednoho člena odvolaná.  

 rekonstrukce ulice Boršické – dnes byl na úřadě zástupce firmy LXM 
Group, která dělá kanalizaci v ulici Boršické a žádali o prodloužení termínu 
uzávěry silnice do 25.11.2016. Silnice se zadláždí a v příštím roce začne 
její rekonstrukce. Dokončuje se zpracování projektové dokumentace 
vozovky, chodníků, vjezdů, odstavného stání. Rozhodlo se, že 
zafinancujeme vjezdy až po domy.  
Ing. Šimčík: pokud má někdo nové vjezdy, tak ty zůstanou. Tak to 
prováděli i v Dolním Němčí. 
Ing. Křižan: současně se vymění i nové osvětlení. 
p. Kotačka: stihne se silnice dodělat do jízdy králů? 
Ing. Šimčík: začne se od konce a od ulice Hlavní po stadion asi zůstane 
rozkopané. 
Ing. Nezhyba: bylo by dobré udělat pro občany nějakou poradu nebo 
písemně sdělit, co se bude nebo nebude dít dál? 
Ing. Šimčík: je to stavba společnosti Slováckých vodáren a kanalizací a je 
jejich věcí, aby informovanost zajistila. Poznačím si a řeknu investorovi, 
aby něco zorganizovali. 
Ing. Nezhyba: teď se ulice nově zadláždí, pak začnou zase projíždět 
kamiony a bude cesta zase špatná. Dejte tam zákaz vjezdu kamionů. 
Ing. Šimčík: toto odbor dopravy nepovolí. 

 rekonstrukce kina – Ing. Šimčík: kino je ve stavu velmi žalostném. Do 
konce týdne by měla být zafóliovaná střecha, bude se zateplovat fasáda. 
Vyrábí se okna. Vnitřní část kina – sál je zabetonovaný. V současné době 
bude práce přebírat firma SANIZO, která bude provádět 90% prací. Do 
konce měsíce ledna rekonstrukce hotová nebude. Podle fakturace je do 
dneška vyfakturováno 4 mil. 158 tis. Kč, celá stavba včetně víceprací činí 
18 mil. Kč, což je zaplacena zatím ¼. Je nakoupený výtah, světlíky a 
krytina. Důležité je zakrýt střechu. Je spousta problémů, které se nečekaly  
a projektant nemohl vědět. 
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 „Optimalizace provozu kotelny MŠ Hluk“ –        Ing. Křižan:  práce  jsou  už   

3 týdny započaty, je zde provizorní kondenzační kotel. Příští týden přijdou 
tepelná čerpadla a opraví se solární systém. Termín byl do 31.10., 
dodávka čerpadel se pohybovala okolo 8 týdnů. Informace o přidělení 
dotace přišla až v půlce měsíce září a až poté se mohla objednat čerpadla. 

 doplnění mobiliáře na náměstí – Ing. Šimčík: doplnilo se 47 stojanů na kola 
na náměstí, během 14 dnů by se měly dosadit stromy do kontejnerů.  
Dnes se pokácely 3 javory před základní školou, které byly součástí 
revitalizace zeleně a byly napadeny chorobou, další javor byl prasklý po 
celé délce kmene. Budou zde vysazeny 2 nové stromy a u stánku 
záhonek. 
Ing. Křižan: kontejnery budou rozmístěny následovně: 3 před základní 
školu (z toho 1 za autobusovou zastávku), 2 u pomníku padlých a 3 na 
druhou stranu u Jednoty a 1 za semaforem. 

 „Sběrný dvůr města Hluk – zvýšení kapacity tříděných odpadů“ –  
Ing. Šimčík: zjistilo se, že je potřeba rozšířit plochy na bioodpady sběrného 
dvora, udělají se schody a zeď a bude se sypat z vrchu do kontejnerů.  
Zhotoví se přístřešky na elektroodpady. Rozpočet je zhruba za 5 mil. Kč, 
stěna musí na piloty. 85 % celkové částky by měla činit dotace. Chtěli jsme 
ještě novou drtičku na sutě a nakladač na bioodpady, ale v této výzvě to 
nelze uplatnit. Je zpracována dokumentace pro stavební povolení, 
stavební povolení je vydané. Žádosti o dotaci se předkládají do konce 
měsíce listopadu. Realizace proběhne až příští rok.  

 ulice Kostelní - nové vedení NN (investice E.ON), kanalizace, stav 
komunikace – Ing. Křižan: je zde spojitost s rekonstrukcí kina. Na kině jsou 
dva stožáry nízkého napětí. Při opravě střechy a fasády budou překážet, 
proto konzoly musí jít dolů. E.ON rozhodl, že kabeláž, která jde venkem, 
půjde do země. Celá ulice bude rozkopaná, začnou od Domu s chráněným 
bydlením, kolem kina a až k učitelské bytovce. Ulice Kostelní bude bez 
veřejného osvětlení.  Bude to zase investice navíc. Přidali se i vodaři, od 
posledního domu teče voda z polí až na náměstí, proto se zde umístí 
horská vpusť, protáhne se kanalizace a udělá se kanál a ulice se vydláždí. 

 výběrové řízení na dodavatele tepla na rok 2017 a 2018 – Ing. Křižan: na 
dodavatele tepla  pro město Hluk a jeho příspěvkové organizace pro rok 
2017 a 2018 proběhlo výběrové řízení. Přihlásilo se 7 firem, vyhrála firma 
ZT energy s.r.o., Blansko. Jen pro informaci uvádím, že v letošním roce se 
ušetřilo 874 tis. Kč tím, že se přešlo od firmy Atrium Therm Uherské 
Hradiště k firmě Ing. Jan Svatoň. 

 veřejná zeleň a dotace na akci „Revitalizace zeleně v Hluku“ – Ing. Šimčík: 
je zpracovaná projektová dokumentace, podala se žádost o dotaci a 
komise vyhodnotila, že na město Hluk jsou ceny vysoké, proto se musely 
ponížit a žádost se bude podávat ve druhém kole. Jde o 8 stanovišť, kde 
se bude provádět revitalizace zeleně: náměstí, park u ulice Sokolské a 
Penkova statku, u hřbitova, ulice Okluková, ulice Antonínská – proluka na 
Rajčovnu, naproti Fernetu (bývalá telefonní budka). Mimo dotaci se ještě 
zpracovává projektová dokumentace u okálů a okolo Boží muky na ulici 
Hlavní. 

 oprava komunikace vedle areálu ZEMTECH (SÚS Slovácka) – Ing. Křižan: 
odfrézoval se povrch a nanesla se balená, komunikace je hotová. Práce 
provedla firma SÚS Slovácka. 
Ing. Šimčík: je to obecní cesta, která byla neprůjezdná. Měla by se ještě 
letos dělat oprava vozovky v ulici  Novoveské a Květnové. 
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 zvýšení poplatků za sály na tvrzi – Ing. Křižan: rada města jednala ohledně 

odnášení odpadu po akcích. Rozhodlo se, že kdo bude mít pronajatý sklep 
nebo sál na tvrzi nemusí odpady odnášet domů, na tento odpad se přidaly 
ještě další popelnice. Od roku 2009 se nájemné nezměnilo, proto rada 
města zvedla nájem sálů a sklepa v průměru o 100 a 200 Kč. 

 parkoviště v ulici Slovácká – Ing. Šimčík: požadavky na vybudování 
parkoviště byly podány již dávno. Protože se objevily nějaké protesty,  
parkoviště se nedělalo. Nová varianta je levá strana pro parkování, 
stavební povolení je vydané. Do konce roku by mělo místní hospodářství 
parkoviště vybudovat. 

 webové stránky města Hluk – Ing. Křižan:  firma Galileo nám poskytla 
slevu cca 30 tis. Kč, cena za vytvoření nových internetových stránek činí 
72 300 Kč + DPH a provoz – roční poplatek 9 500 Kč + DPH. Zahájí se 
v příštím roce. Bude zde online rezervace sálů na tvrzi. 

 komplexní pozemkové úpravy – 2. listopadu proběhne 1. kontrolní den se 
sousedními obcemi, kde bude stanoven harmonogram prací a cíle. 

 nezaměstnanost 
 

Obec, okres, kraj Počet uchazečů nezaměstnanost v 
% 

Hluk     110 3,5 

ORP Uh. Hradiště  2 753 4,42 

ORP Uherský Brod  1 227 3,42 

okres Uh. Hradiště  4 001 4,10 

Zlínský kraj 18 905 4,69 

ČR -------- 5,2 

 
 Daňové příjmy 

 

skutečnost  1 - 10/2015 skutečnost 1 - 10/2016 srovnání skutečnosti 
roku 2015 s rokem 
2016 

 

40.028.311,91 Kč 

 

44.406.525,76 Kč 

 

4.378.213,85 Kč 

 
 Stavy účtů k 26.10.2016 
Běžný účet u KB                          25.975.254,--Kč 
Běžný účet Česká spořitelna- nájmy DCHB                4.057.290,--Kč 
Inkasní účet Česká spořitelna                       5.446,--Kč 
Účet ČNB                   1.020.153,--Kč 
------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

            Celkem  účty                                                          31.058.143,--Kč  
Otevřený úvěr 
Úvěr Čs. spořitelna – dlouhodobý                                      17.000.000,--Kč  
Čerpaný úvěr k 26.10.2016                              0,--Kč 
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8. Diskuse 

 
p. Julie Šuránková: jak vypadá výběrové řízení na vedoucího strážníka 
městské policie? 
Ing. Křižan: doručena byla zatím pouze jedna nabídka, která je zabalená. 
Termín pro odevzdání přihlášek je do 31.10. 
Mgr. Braunerová: chci jenom pochválit, že svítí světla po Hluku. Jsou jen samé 
dobré ohlasy od občanů. 
Ing. Šimčík: vyměnilo se cca 70 světel po celém Hluku. Ještě se mají 
vyměňovat v ulici Vyšehradské. Práce provádí firma  Petr Pavelka, Hluk. 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí informace o činnosti orgánů města, 
nezaměstnanosti, daňových příjmech, stavu účtů, diskusi zastupitelů a 
občanů. 
PRO:   17    PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 13/2016/12 
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí informace o činnosti orgánů města, 
nezaměstnanosti, daňových příjmech, stavu účtů, diskusi zastupitelů a 
občanů. 

 
 

9. Závěr 
 

Zasedání  bylo ukončeno v 18:45 hodin 

 

Zápis byl vyhotoven dne 02.11.2016 

 

Zapsala: Dana Krhovská 

 
 
Zápis ověřil:  
 
p. Mgr. Milena Šimčíková:   dne 03.11.2016 
 
p. Julie Šuránková:      dne 03.11.2016 
 
 
 
 
 

Ing. Martin Křižan 
starosta 

 
 
Neanonymizovaný zápis z jednání zastupitelstva města je k dispozici pro občany města 
k nahlédnutí na sekretariátu městského úřadu. 

 
Vyvěšeno dne: 04.11.2016 
Sňato dne: 


